

To: G6 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 2nd November 2018

Notice No.21
School Picnic (G6)

The annual School Picnic will be held on 30th November 2018 (Friday). Details are as follows:

1. Place: Ocean Park
2. Fees: \$160 (inclusive of workshop fee, entrance fee and transportation, will be directly debited from your bank account)
3. To avoid wasting of food, the School will not provide lunch for students on that day. Students are to pack their own snacks and lunch.
4. Students are to attend in proper P.E. uniform with a small backpack.
5. School hours will be as usual. (8:10 am - 3:20 pm)
6. All extra-curricular activities will be suspended on that day.
7. Those not taking part in the picnic will stay behind at School and do revision under teacher's supervision.

Please complete the reply slip in our School app by 9th November 2018 (Friday).

通告第二十一號
六年級旅行日

本年度秋季旅行將於十一月三十日（星期五）舉行，茲將詳情列後：

1. 地點：海洋公園
2. 費用：\$160（包括活動費、入場費及交通，將由家長之銀行戶口扣除）
3. 為免浪費食物，學校當日將不供應午膳；學生需自備小食及午餐。
4. 學生需穿著整齊學校運動服及攜帶小背囊一個。
5. 上、下課時間照常。(8:10 am - 3:20 pm)
6. 當天所有課外活動將暫停一次。
7. 不參加旅行之同學，將留校由老師督促自修。

請於十一月九日（星期五）或之前***填妥本校手機程式內之回條***。

以上通告
六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一八年十一月二日